
Forslag til årsmøte 2023 

I og med at leasingperioden på hallen nå etter 5 år løper ut i løpet av 2023 tenker vi at det 
kunne vært fint om det på årsmøtet blir belyst hvilke tanker/ønsker medlemmene og styret har 
om fremtiden for anlegget og aktiviteten i klubben vår. 

 

Hvor stort er ønsket, og er det mulig å realisere drømmen om å isolere hallen? 

Skal treningsavgiften være på samme nivå? 

Skal treningsavgiften differensieres? 

Er det behov/ønske om å holde like mange arrangement eller skal hallen frigjøres til 
mer treningstid? 

Skal treningsavgifter og aktiviteter holdes på samme nivå og inntektene for eksempel 
brukes på å ivareta etterslep av vedlikehold på huset vårt? 

 

Fredrikstad 26.01.2023 

Aina og Vidar Pettersen 

	

	

	

	

	


